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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2022. május 23. napján (hétfő) 8 órakor Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök;  

Rácz Zoltán képviselő, elnökhelyettes 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér, bizottsági tag; 
Posta Zoltán bizottsági tag; 
 

Távolmaradását jelezte:   Szegedi Attila bizottsági tag; 
 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Biró Gyula aljegyző 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető, jkv. vezető 
Tamási Anna igazgatóságvezető 
Zaják Rita képviselő, 
Biró Zsófia adminisztrátor 
 

Meghívottak:    Ladányi Roland ügyvezető 
Bartal Zoltán ügyvezető 
Berlinger Attila ügyvezető 
Szőke Gergő ügyvezető 
Bay Attila ügyvezető 
Tóth Ferenc ügyvezető 

 
Bomba Gábor elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 órakor megnyitja. 
 
Bomba Gábor elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amely javaslatot a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott.  
 
Bomba Gábor: Egy rövid kérdésem lenne még a napirendi pontok előtt aljegyző úrtól, hogy a 
cégek beszámolói miért zárt ülés? Elfogadjuk, csak nem nagyon láttuk indokát. 
 
dr. Biró Gyula: Nem kell zárt ülésen tárgyalni őket. Lehet nyilvánosan is, döntés kérdése. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános és a zárt ülés napirendjének elfogadására tett 
javaslatot a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslattal együtt, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárdi Meliorációs Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi 
tevékenységet lezáró beszámolójának elfogadásáról, valamint az egyszerűsített 
végelszámolás sikertelen lezárását követő döntések meghozataláról-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(72. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Meghívottak: Szabó Antal ügyvezető 
                     Ladányi Roland ügyvezető 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. 2021. éves beszámolójának elfogadásáról, valamint a 
Szekszárdi Meliorációs Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal történő egyesüléssel 
kapcsolatos alapító tulajdonosi döntések meghozataláról-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(91. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató 
Meghívottak: Ladányi Roland és Sümegi Albin 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, valamint a 2022. 
év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(92. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közétkeztetési Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, valamint a 2022. 
év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(93. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, 
valamint a 2022. évi első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
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(82. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, 
valamint a 2022. év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(83. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, valamint a 2022. 
év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(84. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
8. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Ipari Park Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, valamint a 2022. év 
első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(86. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
9. napirendi pont: 

Javaslat az KT Dinamic Nonprofit Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának és a 2022. év I. 
negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(80. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 
Előadó: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 

 
10. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Víz- és Csatornamű Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, valamint a 
2022. évi első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(81. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Artim Andrásné ügyvezető igazgató 
Előadó: Artim Andrásné ügyvezető igazgató 

 
11. napirendi pont: 
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Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, 
valamint a 2022. év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(85. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 
12. napirendi pont: 

Javaslat fizetési megállapodás megkötésére a VOLÁNBUSZ Közlekedési Zártkörű 
Részvénytársaság és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között a 2018; 2019; 
2020; 2021. évi helyi közösségi közlekedés ellentételezésének összegére-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(79. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
13. napirendi pont: 

Javaslat városi díjak, elismerések adományozására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(74. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
14. napirendi pont: 

Javaslat az önkormányzati tulajdonban lévő gazdasági társaságok ügyvezetői 2021. évre 
előírt teljesítménykövetelményeinek értékelésére, valamint a 2022. évi 
teljesítménykövetelményeinek meghatározására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(99. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
15. napirendi pont: 

Javaslat a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szekszárdi Katasztrófavédelmi 
Kirendeltsége beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(58. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Meghívott: Kiefaber Gábor tűzoltó alezredes 
 
16. napirendi pont: 

Javaslat a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzésekre-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(56. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság tagjai 
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17. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP 
Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem benyújtásáról 
a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása” 
című pályázati felhívásra-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(98. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EXANTE Kft. 
 
18. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (……..) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
(tervezet) -Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(69. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
19. napirendi pont: 

Javaslat az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő Szekszárdi Víz- és Csatornamű Kft. 
alapító okiratának módosítására, valamint az önkormányzat többségi tulajdonában lévő KT-
DINAMIC Nonprofit Kft. társasági szerződésének módosítására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(53. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
20. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2021. évi teljesítményi adatairól 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(71. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
21. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
22. napirendi pont: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2022. (…..…) önkormányzati 
rendelete a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(96. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
23. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2021. pénzügyi év 
adóbevételeiről-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(52. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
24. napirendi pont: 

Javaslat a kóbor állatok tartásával, elhelyezésével kapcsolatos feladatok ellátására-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(88. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
  
25. napirendi pont: 

Javaslat közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(61. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
26. napirendi pont: 

Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(87. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
27. napirendi pont: 

Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi megvalósulásáról-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(68. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 

 

 

A bizottság 8 óra 1 perctől 12 óra 10 percig zárt ülés tartott, majd a zárt ülés befejeztével, 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint.  
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15. napirendi pont: 

Javaslat a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szekszárdi Katasztrófavédelmi 
Kirendeltsége beszámolójának elfogadására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(58. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Meghívott: Kiefaber Gábor tűzoltó alezredes 
 

Kiefaber Gábor tűzoltó alezredes: Tisztelt bizottság, az írásos beszámolókat megküldtük, ki 
szeretném annyival egészíteni, hogy mi is történt a tavalyi évben. A riasztási számok száma 
nem változott az előző évhez képest, 269 esetben riasztották a tűzoltóságot, ami változott és 
nőtt, az eddigi 1-2-höz képest számos megtévesztő jelzés érkezett, ők ugye a telefonbetyárok. 
Ezek pontosan beazonosíthatók, a múzeum, illetve a patak utcából érkeznek ezek a hívások, 
nyilván a feljelentéseket megtettük ezen hívások után. Ami nőtt az elmúlt évekhez képest, az 
a műszaki mentések száma, az eddigi 95-100-as nagyságrendben, a tavalyi évben ez 126-ra 
növekedett, elsősorban nem a közúti balesetekre kell gondolni, hanem leszakadt ágak, kidőlt 
fák a viharok következtében. Illetve, ami megnőtt még a tavalyi évhez képest, az az 
ajtónyitások, itt elsősorban idős személyek otthonukban egyedül, nem adnak életjelet 
magukról, szomszédok, rokonok nem tudnak bejutni hozzájuk, ilyenkor kérjük a kollégák 
segítségét, hogy nyissák ki az ajtót és jussanak be az idős személyhez, sajnos a legtöbb esetben 
ezek a személyek már elhunytak. Ami viszont csökkent, az a tűzesetek száma, az évi 50-es átlag 
mellett tavaly 39 tűzeset keletkezett Szekszárdon, egy kiemelkedő volt ezek közül, az a Bródy 
Sándor közben történt, ott egy családi ház teljes egészében leégett. Amit még ki kell emeljek, 
sajnos a tavalyi évben is volt még olyan, hogy a tűzhelyen felejtik az ételt, az kap lángra, 
műanyag tálcákat raknak rá az elektromos főzőlapra, sütőlapra, az kezd el füstölni és kelt 
riadalmat a lakóépületben. Folytattuk a lakóházak ellenőrzését, a tavalyi évben a 10 emeletes 
társasházakat ellenőriztük, minden rendben volt, egy-két helyen villamos felülvizsgálat volt, 
illetve a villámvédelemnek a felülvizsgálata hiányzik, ezeket pótolták. Összességében 
elmondhatom, hogy javul a tűzvédelmi helyzet a településen. Még egy jogszabályi 
kötelezettségnek tettünk eleget a tavalyi év során, 3 éven belül megrendezett 
terepgyakorlatot kell megrendezni az önkormányzattal közösen. Ezt a tavalyi év során végre is 
hajtottuk, megfelelő értékelést kapott, és a következő teljeskörű gyakorlat 3 év múlva lesz 
esedékes. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Létszámmal hogy álltok? 
 
Kiefaber Gábor tűzoltó alezredes: Létszámmal jól állunk, a fluktuáció nem jellemző, nyilván 
van hiányunk, de az nem számottevő, egy-két ember még mindig hiányzik, a létszámpótlás 
időigényes, felvétel után fél év kell, hogy jól kiképezzük őket, de úgy gondolom, hogy jól állunk.  
 
Bomba Gábor elnök: Nagyon szépen köszönjük a munkátokat, ha nincs több kérdésetek, akkor 
a beszámoló elfogadásáról szavaznánk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 112/2022. (V.23.) határozata 

a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szekszárdi Katasztrófavédelmi 
Kirendeltsége beszámolójának elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága  
 

1. a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szekszárdi Katasztrófavédelmi 

Kirendeltsége beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja; 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. köszönetét fejezi ki a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szekszárdi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Szekszárdi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 

állományának a felelősségteljesen végzett áldozatos munkáért. 

 
Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
16. napirendi pont: 

Javaslat a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzésekre-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(56. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság tagjai 
 
dr. Dobos Gyula: Tisztelt elnökúr, tisztelt bizottság, miután ezzel az összetétellel még nem 
találkoztunk az Aranykönyv témában, elmondanám, hogy hogy készül az aranykönyv. 
Januártól decemberig történik az anyagoknak a gyűjtése, utána megtörténik az anyagnak a 
formába öntése, valamint a megjelenő felhívás alapján érkeznek különböző jelzések még. A 
javaslatoknak az összegyűjtése néha gondot jelent, főleg azért, mert sok az ellentmondás 
benne. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 113/2022. (V.23.) határozata 

a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzésekről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága  
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1. a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzéseket a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja; 
 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. megköszöni az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság munkáját.  

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
17. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP 
Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem benyújtásáról 
a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása” 
című pályázati felhívásra-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(98. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EXANTE Kft. 
 
dr. Mérey András tanácsadó: Tisztelt bizottság, a fentartható városfejlesztési stratégia az a 
korábbi 2014-2020-as Európai uniós ciklusban elkészített ITS-nek tulajdonképpen az 
utódokumentuma, úgy értve, hogy ebben az időszakban több város került kiválasztásra, 
köztük Szekszárd, akiknek kötelező ezt a dokumentumot elkészíteni, maga a stratégia az ITS-
nek a folytatása, ennek a mellékletét képező TOP plusz városfejlesztési terv az pedig a Top 
plusz forráskeret, amit a Szekszárd megyei ITP dedikáltan meghatároz, annak a felhasználási 
rendjét tartalmazza. Ez egy új tervezés, korábban nem volt ez a dokumentum, teljesen új 
szemléletet ad a településfejlesztésbe, a városon keresztül próbáljuk meg a városban található 
különböző dimenziókat, társadalmi, gazdasági szférát kicsit hangsúlyosan a zöld 
energiafelhasználást, illetve a digitalizációt beemelni a stratégiába, június-júliusi ciklusban 
ezek kiemelten támogatott tématerületek. Magának a dokumentumnak a felépítése részben 
a korábbi ITS-ből ugyanúgy tartalmazza a rendszereket, tartozásokat, részben pedig 
kiegészítésre került egy fontos fejezettel, ez a digitális zöldváros menetrend és erre fog majd 
épülni. 2024-ben kötelező lesz elkészíteni a digitális és zöldváros terveket, külön 
dokumentumok lesznek és gyakorlatilag ezeknek az intézkedéseknek szervezeti és 
végrehajtási modelljét és eszközrendszerét fogja tartalmazni. Ez maga az innováció ebben az 
anyagban, illetve az indikátor vállalása sokkal konkrétabb, mint a korábbi ITS-ben volt, ugye ez 
nem is véletlen, hiszen az egyiknek az indikátor vállalása szigorúbb lett, alapvetően itt az az 
alapállás, hogy az FPS-ben lévő indikátorok kötelezően beírásra kerültek a 
pénzügyminisztérium által, így nem lehetett változtatni ezen a területen. A TVP-ben lévő 
indikátorok pedig a projektekből összerakott indikátorok, amelyek a TVP második részében 
találhatók, azok meg ugye a TVP módosításból keletkezően valamilyen értelemben 
rugalmasan követik a struktúrát. Azt tudni kell, hogy az FPS-t kötelező lesz a városnak jövő 
évre felülvizsgálnia, évente egyszer. A forrásokról annyit, hogy az FPS a teljes ciklusra tervez, 
ott minden olyan intézkedés, beruházás számításba jön, amit a város tervez ebben az 
időszakban, a TVP pedig a TOP plusznak a dedikált forrására van, ezen felül a TOP-ot sem látjuk 
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rendesen, a többit is csak a véleményezés miatt látjuk. A tartalma az részben ismert, ami még 
szóba jön itt a TOP plusz kapcsán, kiegészítésként a KEHOP operatív program, ebben van a 
DIMOP, a Digitális Magyarország Program, ezek is kiemelt jelentőségűek lesznek, és várható, 
hogy közvetlen Brüsszeli források lesznek. A hazai források közül mindig az a kérdés, hogy 
mennyi marad bent, tehát, hogy milyen forrásokat, milyen területekre tudnak megint 
elosztani, túl sokat a mostani ciklusban nem látunk, tulajdonképpen Szekszárdnak a mostani 
fejlesztési csomagja az lefedi a teljes területet a TVP-ben. Mi igyekeztünk úgy összeválogatni 
ezeket a projekteket, hogy a mostani ismert információk alapján a legoptimálisabban 
kerüljenek ezek a források felhasználásra, de nyilván ha kijönnek az új felhívások, akkor 
előfordulhat, hogy felül kell vizsgálni olyan értelemben, mit hova érdemes, milyen forrásból, 
fejlesztési dokumentumokat és stratégiákat kidolgozni a városnak, hiszen az is egy jelentős 
költség tud lenni és kelleni fog a forrás. Az is látszik, hogy adott témakörben kiegészítő jelleggel 
érkeznek a felhívások. Azt gondolom, hogy a városnak a forráskeretéből adódóan itt a 
lehetőségei viszonylag korlátozottak, de ahogy a korábbi időszakban a gyakorlat azt mutatta, 
nem kőbe vésett, és ebben a ciklusban is érvényes magára a dokumentumra is, és magára a 
tervezésre is. Nem egyszer elkészítendő stratégia az, ami önök előtt látható, hanem 
folyamatosan változó anyag, itt a forrásfelhasználás hatékonysága nagyban függ attól, hogyan 
tervezünk előre. Nagyjából a korábbi ITR-ből is kerültek átvezetések célok, és intézkedések, 
ezeket átadták, illetve sok olyan került bele, ami új és mostani ciklusban a forrásokhoz 
igazodik, a forrásfelhasználás hatékonysága érdekében kerültek beemelésre, ahogy mondtam 
itt a tartaléknál módosításokkal is lehet játszani. Ami kötelező még és nem beszéltem róla, 
2024-ben kijön a KSH-nak a népszámlálási adata is, akkor is kötelező lesz az FPS-t felülvizsgálni 
a városnak. 
 
Bomba Gábor elnök: A zárt ülésen beszéltünk 2 problémáról is, ami a zöldvárost érinti, a 
közlekedésnek a megoldása nem tudom, hogy tud megjelenni benne, vagy mikor lehet lépni 
ezzel kapcsolatban, a másik a távhő problémája, abból nagyon-nagyon sok száz millió forintot 
fizetünk CO-ra. Ezt mennyire tudtátok figyelembe venni, vagy mennyire lehet erre forrást 
találni? 
 
dr. Mérey András tanácsadó: A TOP ilyen szempontból nem ad erre lehetőséget. 
 
Bomba Gábor elnök: Viszont ezek ilyen akut problémák nekünk. 
 
dr. Mérey András tanácsadó: A tömegközlekedésről beszéltünk, hogy a buszoknak az 
eszközbeszerzése pályázatból több működni tud, ez amit most látunk, a távhőt nem látjuk, 
hova férhetne be. 
 
Bomba Gábor elnök: Szekszárdnak van saját hulladék cége, meg van egy társulás, ahol van egy 
hulladéktelep, ami korszerűsítésre szorul, valamikor megépítették, abba az irányba kéne 
fejleszteni, és szerintem ezt nem csak Szekszárdnak, hanem a többi térségnek is egy jó irány. 
A Távhőnél pedig hulladék kárára hőt tudnánk termelni. Nem tudom, erre lenne-e forrás. 
 
dr. Mérey András tanácsadó: Nagyon sok területen felmerült a hulladéklerakók hasznosítása, 
konkrét helyeken, nagyobb városokban is, mindenki arra számít, hogy lesz egy ilyen, a távhő 
mindenhol probléma. Eddig sajnos nem látjuk ennek a pályázati oldalát. 
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Bomba Gábor elnök: Esetleg az apróságokat beemelhetnétek az anyagba, hogy van egy 
telepünk, nyilván nem Szekszárdé, hanem a Társulásé, az működik, de modernizálni kéne. Ott 
az újrahasznosítás egy jó irány, lehetőség, ez legyen benne, ha később lesz egy ilyen lehetőség, 
az még egy adottság, hogy saját hulladékszállító cégünk van, az egész megyéből szállítunk, 
tudjuk tárolni, és van saját távhőszolgáltatónk. Ez akár előny lehet, hiszen nem mindenkinek 
van meg ez a három feltétel, akár egy pályázat keretében még előny is lehet. 
 
dr. Mérey András tanácsadó: Abszolút támogatom.  
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Többek között van egy közétkeztetési kft., ami érdekes, hogy 
hogy szerzik be az alapvető élelmiszereket és alapanyagokat, a másik, amit a Gábor is 
elmondott, a klímastratégia az alapvetően meghatároz egy csomó dolgot, hogyha azt 
tisztességgel megpróbáljuk megoldani, akkor megoldódik, egyébként Szekszárd esetében az 
az érdekes helyzet van, hogy irgalmatlan mennyiségű talajvíz van a távfűtött lakások alatt, ha 
azok tisztességgel le lennének hőszigetelve, akkor nem is lenne szükség akár a távfűtésre sem, 
tehát itt ezeket a dolgokat át kellene úgy gondolni, hogy stratégiai szempontból úgy 
összehasonlítani, mit érdemes csinálni, mivel érdemes foglalkozni, milyen irányba menjen a 
város. Ugyanígy azt érzem, hogy Szekszárdról elterjedt, hogy a bor városa, a borászatban 
dolgozik összesen 200 ember, állandó létszámmal, munkahellyel, vagy 300, ez egy 30000 
lakosú város. Itt a Gemenc, amit nem tudunk kihasználni, gyakorlatilag teljesen áttevődik a 
központ Gerjenbe, nem maradt itt Szekszárdon semmi. Azt gondolom, hogy a fenntartható 
városfejlesztés ezen a területes is nagyon kellene, hogy javaslatokat tegyen. A harmadik dolog, 
sokkal több fórumot kellene tartani, ki kellene találni, hogy tudnánk átadni a Szekszárdi 
lakosoknak, hogy miről van itt szó, hogy valójában az okos város mit is jelent, a Szekszárdiak 
99%-ának fogalma sincs mi ez és mekkora előnyökkel jár. Azt javasolnám tehát a 
jelenlévőknek, hogy ezt az egész témakört a súlyának megfelelő módon kezelje és próbáljuk 
meg valahogy eljuttatni a közönség felé is. Köszönöm. 
 
Bomba Gábor elnök: A határozati javaslatra szavaznánk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 114/2022. (V.23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP 
Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem 

benyújtásáról a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési 
stratégiák támogatása” című pályázati felhívásra 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 
Stratégiájának és TOP Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási 
kérelem benyújtásáról a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési 
stratégiák támogatása” című pályázati felhívásra” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a 
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Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a Közgyűlés kérje fel a 
Polgármesteri Hivatalt a stratégia és programterv vonatkozásában a széles körű nyilvánosság 
megteremtésére.  
 
Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

18. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (……..) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
(tervezet) -Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(69. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
Bartal Zoltán: A legrégebbi rendelete a városnak, rengetegszer módosították, több helyen 
nem felel meg a törvényi előírásoknak, ezért mindenképpen meg kellett változtatni, ezért az 
a döntés született a hivatal jogászai révén, hogy egyszerűbb egy újat alkotni, mint a régit átírni. 
Ez az alapja az egésznek. Egy éves munka körülbelül. Régóta folyik, többen vettek részt benne. 
 
Bomba Gábor elnök: Mi az a pár lényeges módosítás? 
 
Bartal Zoltán: Az egyik, hogy a költségalapú lakásoknak a négyzetméter ára 900-ra emelkedne, 
ez sem éri el még az ideális szintet, de már közelít. Finomításra került sor a pályázati kiírásban, 
nem voltak megfogalmazva egyértelműen a dolgok, nem lettek pontosítva, bizonyos 
jogszabályoknak a megfeleléséhez lett alakítva. Új elemként megjelenik még például a 
költségalapú lakásoknál a kaukció fogalma. 
 
Ladányi Roland: A szakmai munkát úgy gondolom a jogászok végzi, amihez mi hozzátettük 
azokat a gyakorlati tapasztalatainkat, amiről Zoltán is beszélt, megosztottuk azokat a 
tapasztalatokat, amelyeket vagy nem kezeli a rendelet, vagy nem tudjuk betartani. Nem jól 
tartatjuk be, kisebb változtatások voltak, azt gondolom, hogy a kaukció bevezetése az egy 
olyan hosszú távú biztonságot ad, aminek örülünk, hiszen azért mégis csak a bérleti díj 
bevétele, a kintlévőség is nálunk csapódnak le, üzemeltetői oldalról nekünk ez egy nagyon 
fontos tényező volt. Nyilván ugyanilyen fontos a bérleti díj módosítása is. Költségelvű lakások 
tekintetében az üzemeltetési költségeket nem kellene, hogy érintse. Ehhez próbálunk 
közelíteni, nemrég jutottunk el eddig a potenciális emelésig, a Közgyűlés eldönti, hogy 
megszavazza-e vagy sem. Így kiszámíthatóvá válik az emeléssel az üzemeltetés, és a 
jogszabályi környezet. 1994-es rendelet volt, időközben voltak változtatások, de ami az elmúlt 
közel 20 évben történt, azt most egy helyen, egyszer tudtuk ezt rendezni. 
 
Bomba Gábor elnök: Lenne valamilyen ötletetek arra, hogy az infláció bekerüljön a díjba? 
 
dr. Varga András osztályvezető: Én az éves felülvizsgálatot tudnám elképzelni. 
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Bomba Gábor elnök: Javasolnám a Közgyűlésnek, hogy évente vizsgálja felül a díjakat. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 115/2022. (V.23.) határozata 

a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól szóló 
rendelettervezetről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól szóló 
rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a rendelet 
vonatkozásában évente kerüljön sor a díjtételek felülvizsgálatára.  
 
Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

19. napirendi pont: 

Javaslat az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő Szekszárdi Víz- és Csatornamű Kft. 
alapító okiratának módosítására, valamint az önkormányzat többségi tulajdonában lévő KT-
DINAMIC Nonprofit Kft. társasági szerződésének módosítására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(53. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 

dr. Biró Gyula aljegyző: Három cégnek nem egyforma még, de igazából az a célja ennek, hogy 
a másik cégekhez igazodva legyen a beszerzés szabályozás. Kettő céget hoztunk be, a 
harmadikat az Aliscát a következő közgyűlésre hoznánk be. Nem akartuk, hogy kétszer kelljen 
az ügyvezetőnek dolgozni vele.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szeretném jelezni, hogy a Szekszárd Víz-és 
Csatornamű Kft. jogásza pár perccel ezelőtt e-mailben jelezte, hogy a társasági szerződésnek 
a kiegészítését kérik, mert a társaságnak a Mátyás Király utca 68-70 szám alatti telephelye 
megszűnt és ezért ezt nem szeretnék, ha benne lenne. Javasolom, hogy erről is döntsön a 
bizottság. 
 
Bomba Gábor elnök: A kiegészítéssel együtt szavazzunk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 116/2022. (V.23.) határozata 
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az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő Szekszárdi Víz- és Csatornamű Kft. 
alapító okiratának módosításáról, valamint az önkormányzat többségi 
tulajdonában lévő KT-DINAMIC Nonprofit Kft. társasági szerződésének 

módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága „Javaslat az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő Szekszárdi Víz- és 
Csatornamű Kft. alapító okiratának módosítására, valamint az önkormányzat többségi 
tulajdonában lévő KT-DINAMIC Nonprofit Kft. társasági szerződésének módosítására” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatait a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, 
hogy- a Szekszárdi Víz-és Csatornamű Kft. kérelmére- kerüljön módosításra az alapító okirat 
1.4. pontja is az alábbiak szerint: 
 
„A társaság a 7100 Szekszárd, Mátyás király u. 68-70. szám alatti telephelyét megszünteti.” 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
20. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2021. évi teljesítményi adatairól 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(71. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Annyi kiegészítés, hogy a Közgyűlésen a Volánbusz 
képviselője megjelenik, ha lesz kérdés ott fel lehet tenni.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Volt arról szó, hogy lesznek egyeztetések, amik nem tudom, hogy 
lezajlottak-e. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Lezajlottak az egyeztetések, mert nekünk gyakorlatilag 
márciusra volt egy Volán busz által elkészített komplett menetrendmódosítási javaslat. Ennek 
van egy többlépcsős folyamata, hogy végig lehessen vinni, több jóváírás is szükséges ehhez. 
Most a KT-nél megakadt a történet, ezelőtt voltak egyeztetések ezzel kapcsolatban és ők úgy 
ítélték meg, hogy nem mindenben felel meg ez a menetrendmódosítás, gyakorlatilag úgy 
ítélték meg, hogy sérül a helyközi járatoknak a menetrendje, veszteséges lesz. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 117/2022. (V.23.) határozata 

Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2021. évi teljesítményi adatairól 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a „Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2021. évi teljesítményi 
adatairól” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

21. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Nem különösebben szeretném kiegészíteni. A zárszámadás 
előtt van egy előirányzat módosítás, amikor egyrészt a központi kapott pénzeket helyére 
rakjuk. 
 
Bomba Gábor elnök: Volt egy 8 milliós visszafizetésünk, az mi? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Annyi előirányzat hiányzott, a miniszterelnökségnek kellett 
visszafizetni a pályázatot. A tudásközpont beruházásként szerepel és ezt a pénzt át kellett 
adjuk a miniszterelnökségnek, több, mint 2 milliárd 900 ezer forintot. Mire megjött az 
állásfoglalás, hogy mégsem a tavalyi évbe kell teljesítést kérni, már lezártuk az évet, addigra 
már le volt könyvelve az előirányzat, nem lett felhasználva. Ami még nagyobb összeg, az 260 
millió forintot kellett átcsoportosítani, mivel megszűnt a Szedresi Óvodát fenntartó társulás 
és a zárszámadásos rendszer nem tudta kezelni, hogy fél évig más volt az óvoda fenntartója, 
ezért csak úgy tudta kezelni, hogy minden beépül. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 118/2022. (V.23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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22. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2022. (…..…) önkormányzati 
rendelete a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(96. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Valójában azt néztem, hogy a Tudásközpontot visszaküldtük, akkor 
hogyan indítunk eszközbeszerzést?  
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Az eszközre itt maradt egy olyan 800 millió forint körüli pénz, 
nyilván csak a különbözetet kapjuk meg. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 119/2022. (V.23.) határozata 

a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

23. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2021. pénzügyi év 
adóbevételeiről-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(52. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: A 2021. év nehézre sikerült, már 2020-ban tudtunk olyan 
kormányzati döntésekről, amik kihatással voltak a 2021-es évre, az iparűzési adó, illetve az 
idegenforgalmi adó felfüggesztése, ennek fényében igen óvatosan terveztünk, viszont az 
eredeti tervekhez képest az iparűzési adó bevételek jól teljesültek, ennek részben volt egy 
olyan oka, hogy a vállalkozóknak be kellett nyújtani a 2020-as adóévről szóló iparűzési 
bevallást, amivel még 2 %-al kellett elszámolniuk, és még nem érvényesült annyira a hatása, 
emiatt bevételi többletünk keletkezett, ki kellett fizetniük, illetve olyan része is volt, hogy több 
olyan adózó volt, akinek jelentős túlfizetése keletkezett, és ezt nem kérték vissza, ez olyan 300 
millió forint volt. Ami jelentősebb bevételkiesés volt, az az idegenforgalmi adó, ami azért nem 
tekinthető számottevőnek, mert az meg nagyságrendileg egy éves 13 millió forintos 
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adóbevétel, nem meghatározó, ott lényeges kiesés volt, és 2021-ben már nem is kompenzálta 
az állam a kieső idegenforgalmi adót. Ellenőrzéseket folytattunk, ez elsősorban azokra 
vonatkozott, aki nem teljesítették a bevallási/bejelentési kötelezettségüket. Az 
adómentességek számottevően nem befolyásolták a bevételt, egy millió forintos mentes 
határ, 2 millió forinttól került megemelésre az adómentességet élvező iparűzési adó száma, 
itt egy 11 és fél millió forint esett ki, ami minimálisan magasabb, mint az előző évi, illetve a 
háziorvosoknál lényegesebben kevesebb orvos tudta igénybe venni ezt a 75%-os 
adókedvezményt. Ami érzékenyebben érinti 2 éve a költségvetést, ugye december 20-ával 
megszűnt az adókiegészítési kötelezettség, az utolsó nagy bevétel az szeptember 15-ével 
érkezik be az adószámlákra, viszont május 31-ig akinek befizetési kötelezettsége van, az meg 
kell fizesse. Több olyan törekvés is volt, hogy az adózókat minél inkább segítsük az önkéntes 
teljesítésre, ha ezt így vesszük figyelembe, hogy most már évek óta megnézzük az 
adóhátralékok összegét, amennyiben van, felvesszük a kapcsolatot velük, vagy küldünk egy 
felszólítást az adózónak az adóhátralékáról, hogy igyekezzen ezt rendezni. Itt maximálisan 
figyelembe vesszük azt, hogy a pandémia miatt a vállalkozók is rossz helyzetben vannak, és a 
visszajelzések alapján jó néven is veszik, ha felvesszük velük telefonon a kapcsolatot. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Van az önkormányzatnak olyan nyilvántartása, hogy milyen 
ingatlanok után kellene építményadót bevetni például, vagy csak az a nyilvántartás van, amit 
az adózók saját maguk bevallottak és aki nem vallotta be, az a mai napig tartozik, vagy ez már 
nem járható út? 
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: Minden évben a január 1-jei állapotnak megfelelően 
megigényeljük a nyilvántartási adatokat. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Van olyan, aki nem vallotta be valamiért?  
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: Az előbb utóbb kibukik és akkor 5 évre visszamenőleg 
megnézzük a tartozást. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 120/2022. (V.23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2021. pénzügyi év 
adóbevételeiről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2021. pénzügyi év 
adóbevételeiről szóló beszámolót a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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24. napirendi pont: 

Javaslat a kóbor állatok tartásával, elhelyezésével kapcsolatos feladatok ellátására-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(88. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor elnök: A javaslatot annyival egészíteném ki, hogy 950 ezer forint pénzbeli 
támogatást biztosítson az önkormányzat az alapítvány részére, 2022 júliustól. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Ez is az elkövetkezendő egy hónap eredménye lesz, hogy 
mennyi az összeg, amire szükség lesz. Ezért sem szerepelt összeg az előterjesztéseben, mert a 
megállapodástervezet összeállítása során fog konkrétan kiderülni, hogy mekkora összegre van 
szükség. Az sem biztos, hogy támogatás. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 121/2022. (V.23.) határozata 

a kóbor állatok tartásával, elhelyezésével kapcsolatos feladatok ellátásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a „Javaslat a kóbor állatok tartásával, elhelyezésével kapcsolatos feladatok 
ellátására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

25. napirendi pont: 

Javaslat közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(61. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 122/2022. (V.23.) határozata 

közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a „Javaslat közcsatornára történő rákötés pályázati kiírásának jóváhagyására” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 



 

 

19 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

26. napirendi pont: 

Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(87. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ezt az előterjesztést azért hoztuk be, mert kicsit több 
a fedezet, mint ami szerepel a költségvetésben.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Július elseje és augusztus 20-a között az önkormányzat látja el 
a kötelező felügyeletet, kalkuláltunk minden évben, a tavalyi létszámot vettük figyelembe, be 
is építettük a költségvetésbe 4,5 millió forintot. Megtörtént a felmérés az iskolák 
közreműködésével, eddig átlagban 320-325 gyerek igényelte a felügyeletet, most pedig 490 
fő igényli, tavaly 27 csoporttal számoltunk, ez 39 csoportot jelentene, ezért ennek vannak 
anyagköltségei, csoportköltségei, mi úgy kalkuláltunk, hogyha maximális létszám lesz és ez 
plusz 1 millió 800 ezer forintot jelentene, de a tavalyi és a tavaly előtti évben is sikeresen 
pályáztunk, mert a humánszolgáltató központ és a Babits Mihály kulturális központ pályázhat 
Erzsébet tábor keretében felügyeletre. Előző évben 4 hétre pályáztunk, most mind a 7 hétre 
pályáztunk a Babits kulturális központtal közösen. Nagyon pozitív visszajelzés alakult ki a 
táborral kapcsolatban. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 123/2022. (V.23.) határozata 

az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága „Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
27. napirendi pont: 

Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi megvalósulásáról-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(68. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 124/2022. (V.23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi megvalósulásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Civil Koncepció 2021. évi megvalósulásáról szóló tájékoztatást a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

További kérdés, hozzászólás lévén, az elnök a zárt ülést 13 óra 15 perckor berekeszti. 
 

K.m.f 
 
 
 

Posta Zoltán 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
 


